

March 11, 2010

Le 11 mars 2010

Coram: McLachlin C.J. and Abella and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Her Majesty the Queen in Right of Alberta (Minister of Aboriginal Affairs and Northern Development) and the Registrar, Métis Settlements Land Registry

Sa Majesté la Reine du chef de l'Alberta (Minister of Aboriginal Affairs and Northern Development) et le registraire, Métis Settlements Land Registry

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Barbara Cunningham, John Kenneth Cunningham, Lawrent (Laurence) Cunningham, Ralph Cunningham, Lynn Noskey, Gordon Cunningham, Roger Cunningham and Ray Stuart

Barbara Cunningham, John Kenneth Cunningham, Lawrent (Laurence) Cunningham, Ralph Cunningham, Lynn Noskey, Gordon Cunningham, Roger Cunningham et Ray Stuart

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to add the East Prairie Métis Settlement as a party and the motions for leave to intervene by the Elizabeth Métis Settlement and the Métis Settlements General Council are dismissed without costs and without prejudice to their right to apply for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 0703-0275-AC, 2009 ABCA 239, dated June 26, 2009, is granted with costs in the cause.

La requête visant à ajouter le East Prairie Métis Settlement comme partie et les requêtes en autorisation d'intervenir du Elizabeth Métis Settlement et du Métis Settlements General Council sont rejetées sans dépens sous réserve de leur droit de demander l'autorisation d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéro 0703-0275-AC, 2009 ABCA 239, daté du 26 juin 2009, est accordée avec dépens suivant l'issue de l'appel.

C.J.C.
J.C.C.